

《单词百科:FASF是什么意思?FASF怎么发音?FASF的解释和用法》

英语单词FASF是什么意思?FASF怎么读?FASF怎么发音?简答网为您整理了FASF的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



FASF的意思

1、[医][=Factor Analyzed Short Form]因素分析简表;

FASF的双语例句

1、A new algorithm for fast integer ambiguity resolution based on LAMBDA and FASF methods is proposed.

基于LAMBDA算法和FASF算法，提出了一种新的整周模糊度快速求解算法。

2、One of the critical aspects of the FASF approach is the determination of the search range for each ambiguity parameter.

FASF法的重要特征是，确定每个模糊值的寻优范围。

3、Z-transformation augmented FASF algorithm proposed in the dissertation can reduce the search space of integer ambiguity effectively, improve the efficiency and real-time processing ability of integer ambiguity resolution;

本文提出的Z变换增强FASF算法能有效的减小模糊值搜索空间，提高整周模糊值解算的速度和实时性；

4、The direct computation method used to estimate attitude parameter is introduced, then the integer ambiguity is resolved by utilizing Z-transformation augmented FASF algorithm. At last, the software flow of attitude determination system in which stand-alone position error is compensated and the experiment result are presented.

介绍GPS姿态测量系统的直接计算法，然后采用Z变换增强FASF算法求解载波相位整周模糊值，最后给出了采用补偿单点定位误差的GPS姿态测量系统的系统流程和计算机实验结果。

以上是简答网为您整理的FASF怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于FASF的用法、FA

SF的释义、FASF的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/FASF>

